
Referat af bestyrelsesmøde den 8. december 2009 

Til stede: Torben, Poul og Gudrun (ref.) 

Pkt 1. Generalforsamling 

Bestyrelsesemner drøftet. Torben har et emne. Punktet tages op på næste bestyrelsesmøde samt på fællesmødet. 

Torben har accepteret at fortsætte. 

Pkt. 2. Årets leder 

Tages op på fællesmødet - og på januar-mødet, hvor emnerne drøftes. 

Pkt. 3. OK-aftale 

Får 150 kr. for tegnede kort + 5 øre pr. l benzin købt på OK-kortene. 

Pkt. 4. Annoncetegningen til "8752" 

Torben har besøgt alle sine emner. Det har været positivt.. 

Pkt. 5. Næste møde 

Januar-møde: tirsdag den 5. januar kl. 19.00 

Februar-møde: tirsdag den 2. februar kl. 19.00 - fællesmøde 

Marts-møde: tirsdag den 2. marts kl. 19.00  

Referat af fællesmøde den 8. december 2009  

Deltagere: Tennis, fodbold, gymnastik, petanque, web samt bestyrelsen 

Der var afbud fra atletik og ungdomsudvalg  

Pkt 1. Orientering 

Generalforsamling er under forberedelse. Det bliver sidst i marts. 

Udvalgene er blevet spurgt om emner til bestyrelsen - formanden opfordrede udvalgene til overveje emner. 

Bent har varslet afgang, hvorfor der er brug for et, helst to emner.  

Årets leder. Skal udpeges i forbindelse med personalefesten. 

Invitationen til festen er klar - Gudrun udsender den snarest. 

Emner sendes inden 5. januar. 

Håndboldudvalget sender 2 forslag m/ motivation.  

OK-aftale. ØIF laver aftale med OK-Fonden. Det er sideløbende med spejderne, som modtager uændret midler. 

ØIF får 150 kr. for tegnede kort. Derudover 5 øre pr. l solgt på kortene. 

Flemming tvivlede på, at der er ret stort marked tilbage, for spejderne og OK selv har tegnet kort gennem flere 

år.  

Foreningsseminar 9.-10. april (fredag-lørdag). 

Vil gerne have input til emner, udvalgene ønsker drøftet. 

Overordnet vil vi på seminaret se 10 år frem og se på, hvad ØIF skal gøre for fortsat at være attraktiv for 

lokalsamfundet. To fra hvert udvalg er målet for deltagelse. DGI er tovholder for gennemførelsen af seminaret 

og holder den røde tråd. 

Derudover er formålet at lære hinanden bedre at kende på tværs af bestyrelse-udvalg.  

Bandereklamer. Længe undervejs. Taget op i forbindelse med Torbens indtræden i hallens bestyrelse. Der 

ligger nu en klar aftale med hallen. En annoncør har ret til reklameplads både i hal og på stadion (annoncøren 

skal betale omkostningerne til skilte og opsætning). Indtægterne deles ligeligt mellem hal og idrætsforening. 

Bestyrelsen har besluttet, at provenuet går ubeskåret til den afdeling, der tegner reklamen.  

8752. Bestyrelsen har besluttet at henvende sig til samtlige mulige annoncører i Østbirk og har fordelt emnerne 

mellem bestyrelsesmedlemmerne. De mnmer, Torben har haft kontakt med, har været positive. Er optimist 

m.h.t. en acceptabel økonomi.  



Listen over potentielle emner sendes rundt til udvalgene, som gerne må supplere listen - og endnu bedre selv 

kontakte emner. Brevet til emner medsendes også.  

Hal 2. Ansøgning til fonde - 6-7 stk. - er netop udsendt. Bidrag fra disse fonde er forudsætningen for projektet. 

Skal stille med halvdelen af byggekapitalen, dvs. cirka 12 millioner. 

Hen på foråret forventes der at være svar på ansøgningerne. 

Pkt 2. Fra udvalgene  

Håndbold: Håndboldskole 3 dage i uge 7 under planlægning i samarbejde med DGI. Musikken til 

personalefesten er klar - menuen er under udarbejdelse. 

Håndboldsæsonen godt i gang. Kører stille og roligt. Flere hold klarer sig fint.  

Gymnastik. Godt i gang, og der kommer stadig tilmeldinger. Ligger på niveau med sidste år. Ca. 370. Har 

startet forældre-barn op fredag (foruden mandag). Over 3o deltagere (forældre-barn) mandag og 16 fredag.  

Tennis. Vinterpause. Et par indendørs stævner i Skanderborg i januar og marts. Lukket af ved skuret, så indbrud 

forhåbentlig undgås.  

Petanque. Fin sommersæson. 44 betalende medlemmer. Ingen restancer. Aktivitetsmøde med 28 deltagere, hvor 

der blev valgt nyt medlem. 

Fortsætter sæsonen med træning 3 gange om ugen. 

Har set på ØIF's dragter. Købte t-shirt hos Sport Direct, ØIF samarbejdspartner - for 180 kr, som 

kvalitetsmæssigt ikke var tilfredsstillende. Dårlig erfaring med samarbejdet. Har ikke kunnet levere de ønskede 

t-shirts. 

Martin svarede, at Hummel kører med kollektion 3 år ad gangen. Beklagede også, at det var for ungt personale i 

butikken.  

Opfordrede udvalget til at samle de solgte t-shirts og aflevere dem samlet.  

Fodbold. Arbejder med årsplan, så man kan trække på flere frivillige til specifikke opgaver. Svært at definere, 

hvor meget vi laver. 

Fastholder samarbejdet med de gamle klubber i Gedved Kommune om indefoldboldstævne. Holdes 6.-7. 

februar i Gedvedhallen. (HSØG-samarbjdet). 

Til Julemandsfodbold er der p.t. tilmeldt 60.  

Hjemmesiden. Sker ikke så meget. 2009 begyndte fodbold at forny billeder - vil gerne have billedgalleriet 

skiftet. Billederne må ikke være i for høj opløsning. 

Pkt 3. Økonomi 

Rykker for udgifter til kurser. Skal indsendes til Horsens Kommune inden nytår for at få refusion. 

Pkt. 4 Eventuelt 

Poul efterlyste kampprogram og stillinger for håndbold på hjemmesiden . 

Leif opfordrede håndboldudvalget til at lave link til stillingen på Info Sport 

Der var ved seneste opgørelse (maj-juni) ca. 2.000 besøgende pr. måned.  

Manglende levering af dec- 8752: Birkevej, Stenkjærvej, Gantrupvej, Potmosevej  

 


